



University of Stuttgart
Germany

University of Stuttgart • Pfaffenwaldring 47 • 70569 Stuttgart • Germany

To whom it may concern

Waiver of English Language Proficiency Requirement

According to the admission regulations of the international master's program "**Computational Linguistics**" of the University of Stuttgart sufficient English language skills must be proven. **Advanced English language at level C1, as a minimum, must be proven with recognized certificates (e.g. TOEFL ibt 95 Points or IELTS Band 7).** Sufficient English language skills are considered as proven if applicants have completed a bachelor's degree program of at least six semesters in English language of instruction.

The admission committee verifies whether the requirements are fulfilled and, therefore, an admission is possible. Thus, the **letter of admission** confirms that an applicant has either submitted a recognized language certificate or the need to submit a proof of English language proficiency has been waived by the admission committee, as she/he has completed a bachelor's degree program of at least six semesters in English language of instruction.

German translation

Gemäß der Zulassungsordnung des internationalen Masterstudiengangs „**Computational Linguistics**“ der Universität Stuttgart sind ausreichende englische Sprachkenntnisse nachzuweisen. **Hierfür sind fortgeschrittene Englischkenntnisse mindestens auf dem Niveau C1 durch anerkannte Zertifikate (z. B. TOEFL ibt 95 Punkte oder IELTS Band 7) zu belegen.** Ausreichende Englischkenntnisse gelten darüber hinaus bei Bewerberinnen und Bewerbern als nachgewiesen, die mindestens ein sechssemestriges Bachelorstudium in englischer Unterrichtssprache abgeschlossen haben.

Der Zulassungsausschuss prüft, ob diese Voraussetzungen erfüllt sind und eine Zulassung somit möglich ist. Der **Zulassungsbescheid** bescheinigt folglich, dass eine Bewerberin oder ein Bewerber entweder ein anerkanntes C1-Sprachzertifikat eingereicht hat oder sie/er vom Erbringen eines Sprachnachweis aufgrund des englischsprachigen Bachelorstudiums befreit wurde.

Yours sincerely,

The International Service Point ISP, Faculty 5

Fakultät 5: Computer
Science, Electrical
Engineering and
Information Technology

International Service Point (ISP)

Contact

University of Stuttgart
Faculty 5 - International Service
Point (ISP)
Pfaffenwaldring 47
70569 Stuttgart
Germany

T +49 711 685 -67277 / -67926

E-Mail:

internationalstudents@f05.uni-
stuttgart.de

August 2022